



## 机器功能 FUNCTION EXPLANATION

### 多功能包馅机 YJ-880S

采用垂直螺杆送料方式,降低馅料与面皮过度搅拌而破坏原料的原始风味。

Automatic Encrusting Machine (YJ-880S): Vertical screw design could reduce the destruction of the original flavor of material.

### 冲孔机 YJ-850

采用伸缩模具冲孔,气缸行程可调,可精确控制内模下压距离;冲孔模具分为单孔、双控,模具更换简单方便。模具均采用食品级的铁氟龙材质,抗粘、耐腐蚀。

Punch Machine (YJ-850): Adopt the expansion mould, which air pressure and inner-distance could be adjusted. Teflon material moulds are included single and double circular holes which are easily exchanged, antisticking and corrosion resistance.

### 包蛋机 YJ-Roulette

采用PLC控制,产品定位准确,操作方便;刀具采用旋转捏合的方式,可以更好控制月饼皮的厚薄均匀度;蛋盘可选择单颗或双颗蛋黄,放置单颗蛋黄时,只需加装套管即可;蛋盘旋转分度采用涡轮蜗杆,定位准确,操作安全。

Yolk Filling Machine (YJ-Roulette): Accurate positioning and easy operating controlled by PLC system; Thickness of mooncake is well controlled by unique shutters; Egg yolk plate is designed to hold either single or double yolks (Single yolk can be hold by adding a unique tube); Rotary index of yolk plate is designed to be accurate positioning and easy operating by turbine worm.

### 打饼机 YJ-850

两条传送带设计,操作方便、生产效率高;可选用伸缩模具或固定模具,定位精确,退模方便,保持成型后的产品花型不被破坏。双边搓圆的装置,确保打饼成型的均匀度。

Stamping Machine (YJ-850): Mechanism of 2 conveyor belts makes the machine easy operating in high efficiency. 2 options of either flexible mold or fixed mold. The molds are accurate positioning and easy discharging to keep the sensitive patterns of mooncake. Rounding device make sure the products are uniformly shaped.

### 排盘机 YJ-860

采用PLC控制,伺服电机定位系统;电脑触摸屏操作界面,可智能设定排列方式,并可记忆数据99组;生产速度可完全满足自动化生产线的要求。

Tray Aligning Machine (YJ-860): Controlled by PLC system and server motors. The aligning method can be set on computer touch screen interface intelligently. Maximum 99 parameters can be memorized; Working speed can fulfill client's demand in automatic production.

规格	TYPE	YJ-880S	YJ-850	YJ-Roulette	YJ-860
长	Length(mm)	1550	1780	1500	1550
宽	Width(mm)	850	570	1100	1820
高	Height(mm)	1490	1375	1600	1680
功率	Power(kw)	2.8	0.6	0.5	1.5
重	Weight(kg)	460	160	230	465



陽政機械有限公司  
YANG JENQ MACHINERY CO.,LTD.

地址: 臺北縣八里鄉大坵三街15號  
電話: +886-2-2610-5549 傳真: +886-2-2610-5119  
E-mail: yangjenq1972@gmail.com www.yangjenq.com

1F, No.15, Dakan 3rd St., Bali Township, Taipei County 249, Taiwan (R.O.C.)  
Tel: +886-2-2610-5549 Fax: +886-2-2610-5119  
E-mail: yangjenq1972@gmail.com www.yangjenq.com

陽政精機(無錫)有限公司  
YANG JENQ MACHINERY (WUXI) CO.,LTD.

地址: 中國無錫國家高新技術產業開發區碩放工業園三期B-5號地塊  
電話: +86-510-8530-7099/8099 400-150-8099 傳真: +86-510-8525-1099  
E-mail: yangjenq@vip.163.com www.yangjenq.com

B-5 Lot, Phase Three, Shuofang Industrial Park, Wuxi New District, Jiangsu Province, China  
Tel: +86-510-8530-7099/8099 +86-510-8530-7599/7699 Fax: +86-510-8525-1099  
E-mail: yangjenq@vip.163.com www.yangjenq.com



# YJ-Roulette 蛋黄填充机



◆ 新型發明專利,仿冒必究 It's our patent ,if copy,we call to account

# 多功能蛋黄月饼生产线

## Yolk Mooncake Production line

蛋黄月饼生产线可以解决目前蛋黄月饼生产工序复杂、人工消耗量大、产品品质稳定性欠佳现状，自动化程度高，提高企业生产效率，提高产品生产安全、卫生标准。

The Yolk Mooncake Production line well solved current problems such as complicated production process, big labor consumption, poor product quality stability...etc. The high automation can greatly improve client's production efficiency, Safety and Hygienic standard.



旋盘填充整颗单、双蛋黄  
Rotary plate fill in single or double yolk



铁氟龙模具冲孔成型，易于脱模  
Teflon mould punch the holes and discharge easily

开口刀具成型  
Shaped by opening Encrusting Shutter



YJ-880S&YJ-850&YJ-Roulette&YJ-850&YJ-860

### 蛋黄月饼生产线由5台设备组成

多功能包馅机YJ-880S、冲孔机YJ-850、包蛋机YJ-Roulette、打饼机YJ-850、排盘机YJ-860；生产线总长度约8米，宽1.9米，高1.9米，产能15-20/分。

There are 5 set of equipment compose Yolk Mooncake Production line:

Automatic-Encrusting Machine YJ-880S, Punch Machine YJ-850, Yolk Filling Machine YJ-Roulette, Stamping Machine YJ-850, Arrangement Machine YJ-860; Specification: Length:8m, Width:1.9m, Height: 1.9m Capacity:15-20pcz/min

